

SUPERIGHTS

KIDS & FAMILY ENTERTAINMENT

Bababooo! New sales for « Puffin Rock »

Superights is thrilled to announce the 2016 twice Kidscreen Awarded series « Puffin Rock » (78x7') has been travelling around the globe.

Narrated by comedy star Chris O'Dowd, the co-production between Oscar-Nominated Cartoon Saloon, Dog Ears and Penguin Random House was initially commissioned by RTEJr and Nick Jr UK and already picked-up by NRK (Norway), SVT (Sweden), RUV (Iceland), ABC (Australia) and Netflix. But the series has been continuing its worldwide roll-out landing on Nick Jr Australia, DR (Denmark), BBC Alba (Scotland), Sic Kids (Angola & Mozambique), e-Junior (UAE) Hop! (Israel), Daekyo (South Korea) and Good TV (Taiwan). ABC Commercial has also secured the DVD rights for a Spring release of season 1.

Set on a wild island off the coast of Ireland, Puffin Rock is a playful green series for pre-schoolers. The series follows the daily adventures of the cute sister and brother puffling pair, Oona and Baba, who explore their natural environment along with their parents and animal friends.

--

Bababouuu : « Puffin Rock » poursuit son tour du monde !

Superights est heureuse d'annoncer que la série aux multi-récompenses « Puffin Rock » (78x7') poursuit son tour du monde.

Coproduite par les irlandais Dog Ears et Cartoon Saloon, en association avec la maison d'édition Penguin Random House, pour RTEJr et Nick Jr UK, la série avait déjà été acquise par NRK (Norvège), SVT (Suède), RUV (Islande), ABC (Australia) et Netflix. Mais elle poursuit son tour du monde en arrivant sur Nick Jr Australie, DR (Danemark), BBC Alba (Ecosse), Mediacorp (Singapour), Sic Kids (Angola & Mozambique), e-Junior (UAE), Good TV (Taiwan), Daekyo (Corée du Sud) et Hop ! (Israël). ABC Commercial a par ailleurs sécurisé les droits DVD, sortis au printemps.

Située sur une île au large des côtes irlandaises, « Puffin Rock » est une série qui éveille joyeusement à l'environnement naturel. Nous suivons les aventures quotidiennes des puffins Oona et son petit frère Baba, accompagnés de leurs parents et tous leurs amis dans un décor sauvage et sublime.

Morgann Favennec

(Cel: +336.8888.3329 ; Email : morgann.favennec@superights.net)

SUPERIGHTS INVEST

SAS au capital de 937 400 € - RCS Nanterre 790 130 330 - N° TVA intracommunautaire/VAT number : FR 62 790 130 330
Siège social/Registered office : 20 rue Jacques Daguerre 92500 Rueil Malmaison - Correspondance/Land mail address : 13 rue Keller
75011 Paris France

Tel : +33 (0)9 60 111 333 - e-mail : superights@superights.net
www.superights.net